

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 03-09/09/2020**

Prayer items 1st week of September

### A. Family:

1. Start children off on the way they should go, and even when they are old they will not turn from it. (Proverbs 22:6)

- Pray for parents in the age of technology, that God will provide them with wisdom in teaching their children how to grow in faith.

- Pray that parents will know how to guide their children on the wise usage of mobile devices, so that they can be good stewards of the devices.

2. But as for me and my household, we will serve the Lord." (Joshua 24:15)

- Pray for dual-earner families. May the Lord guide them in finding a balance between their family and career, to lead their family to glorify God.

- Let parents be spiritual influencers, strengthening the relationship between their next generation and God.

### B. Church

1. Pray that God will cultivate the spiritual lives of church leaders, so that they become role models for other believers.

2. Pray for the elections of all local churches, pray that God can lead people to their suitable positions, along with an obedient heart to work for the Lord.

3. As we resume physical services, may every believer enjoy the privilege we have to meet face-to-face, especially during this pandemic.

### C. Community

1. Pray that God will lead Christians to know how to build relationships with their neighbours in the communities, and spread the gospel effectively.

2. Pray for a good relationship within neighbours in the same community. May they keep watch for each other, and help each other out, so as to reduce the likelihood of theft, and resulting in a harmonious community.

3. May God guide the Neighbourhood committees to play their roles in initiating concern for the residents in the community, building a loving, harmonious and peaceful community.

### D. Nation

1. Pray for nation leaders to have love and compassion for the people, and able to make every decision according to the nation's best interest, leading the country to becoming a developed country.

2. Pray for the unemployed in our country, pray that God will provide them with jobs that suit them.

3. Pray for the current political situation in our country, may God take complete care of the country.

### E. World

1. Pray for political leaders of all countries to have wisdom to know how to deal with the problems faced by their respective countries.

2. We continue to pray for the development of vaccines. Also, pray that citizens of all countries could co-operate with the government in fighting the virus, and abide by the SOP.

3. Pray for the US-China trade war, may political leaders of the two countries understand the influence they are bringing to the other countries.

## **卫理公会以萨迦守望者 03-09/09/2020**

九月第一个星期的祷告事项

### A. 家庭:

1. 教养孩童，使他走当行的道，就是到老他也不偏离。---箴言书 22 章 6 节

• 为着科技时代的父母祷告，祈求上帝赐下智慧给他们懂得教养孩子在信仰上成长。

• 为着父母懂得教导孩子如何使用手机，使他们成为手机的好管家，有智慧的使用手机。

2.至于我和我家，我们必定侍奉耶和華。---约书亚书 24:15

- 为着双薪制的家庭祷告，愿神带领他们懂得如何在家庭和事业取得平衡，带领一家大小来荣耀上帝。
- 愿神带领父母成为属灵影响力的人，影响下一代与上帝关系。

B.教会：

- 1.祈求上帝陶造教会领袖的属灵生命，使他们成为其他信徒学习的榜样。
- 2.各教会的牧区、肢体的选举祈求，祈求上帝带领适合的人在适合岗位中，并存顺服的心为主而做。
- 3.各牧区恢复实体崇拜祷告，愿神引导信徒能够享受疫情之下实体崇拜的敬拜。

C.社区：

- 1.祈求上帝带领基督徒晓得如何与自己社区的邻居建立美好的关系，成为福音的桥梁。
- 2.邻舍之间有美好的关系，建立一个彼此守望、相助的社区，以致减低偷窃案的发生，使社区多一份和谐。
- 3.愿神引导各社区睦邻委员会发挥自己的角色，带动关怀社区居民事工，建立一个温馨、和睦和安宁的社区。

D.国家：

- 1.为国家领袖有颗爱与体恤人民心，做出任何决定都以国家利益为前提，带领国家迈向先进国前进。
- 2.为着我国失业人士祷告，祈求上帝为他们预备适合他们的工作。
- 3.我国政治局势向神祷告，求神带领看顾我国一切。

E.世界：

- 1.为各国领袖有智慧懂得如何应对各自国家所面对的问题。
- 2.疫苗的研发进展继续向神仰望。也祈求上帝让各国的人民能与政府携手合作抗疫情，一起遵守 SOP。
- 3.为着中美两国贸易战祷告，愿神带领两国领袖能够明白各自带给其他地方的影响力。

### **Isakhar Pengawal Methodist 03-09/09/2020**

Doa minggu pertama September

A.Keluarga:

1. Didiklah orang muda menurut jalan yang patut baginya, maka pada masa tuanya pun ia tidak akan menyimpang daripada jalan itu. Amsal 22:6
  - Berdoa untuk ibu bapa pada zaman teknologi, dan berdoalah agar Tuhan memberi mereka kebijaksanaan untuk mengajar anak-anak mereka untuk tumbuh dalam iman.
  - Berdoa untuk ibu bapa tahu bagaimana mengajar anak mereka menggunakan telefon bimbit, supaya mereka dapat menjadi penjaga telefon bimbit yang baik dan menggunakan telefon bimbit dengan bijak.
2. Tetapi aku dan seisi rumahku, kami akan beribadah kepada Tuhan. Yosua 24:15
  - Berdoalah untuk keluarga yang dwi pendapatan. Semoga Tuhan memimpin mereka untuk memahami bagaimana mengurus keluarga dan pekerjaan dengan seimbang, supaya memimpin seisi keluarga untuk memuliakan Tuhan.
    - Semoga Tuhan memimpin ibu bapa menjadi pengaruh rohani dan mempengaruhi hubungan generasi baru dengan Tuhan.

B.Gereja

1. Berdoalah agar Tuhan membentuk kehidupan rohani para pemimpin gereja supaya mereka akan menjadi teladan bagi para jemaah untuk belajar.
2. Berdoalah untuk pemilihan tempatan gereja dan juga anggota gereja agar Tuhan memimpin orang yang sesuai dalam kedudukan yang sesuai, dengan hati taat dan berkerja untuk Tuhan.

3. Berdoalah untuk pemulihan kebaktian fizikal tempatan gereja. Semoga Tuhan membimbing para jemaah untuk menikmati pemulihan kebaktian fizikal di bawah wabak ini.

#### C. Komuniti

1. Berdoalah agar Tuhan memimpin Kristian untuk mengetahui bagaimana membina hubungan baik dengan jiran dan menjadi jambatan injil di antara komuniti mereka.
2. Mempunyai hubungan baik antara jiran. Membina komuniti yang saling berjaga-jaga dan saling membantu, supaya dapat mengurangkan kes kecurian dan menjadikan masyarakat lebih harmoni.
3. Semoga Tuhan membimbing jawatankuasa tetangga dari semua komuniti untuk memainkan peranan mereka dan memimpin penjagaan terhadap penduduk komuniti supaya membina komuniti yang mesra, harmoni dan damai.

#### D. Negara

1. Berdoalah untuk pemimpin Negara mempunyai kasih sayang dan belas kasihan supaya membuat keputusan berdasarkan kepentingan Negara dan memimpin negara ke arah kemajuan.
2. Berdoalah untuk pengangguran di negara kita, dan berdoalah agar Tuhan menyediakan pekerjaan yang sesuai untuk mereka.
3. Berdoalah kepada Tuhan untuk keadaan politik di negara kita, meminta Tuhan memimpin dan menjaga segala yang ada di negara kita.

#### E. Dunia

1. Berdoalah untuk semua pemimpin negara masing-masing supaya mempunyai kebijaksanaan untuk mengetahui bagaimana menangani masalah yang dihadapi oleh negara masing-masing.
2. Berdoalah perkembangan vaksin terhadap Tuhan dan juga berdoa agar Tuhan mengizinkan rakyat dari semua negara untuk bekerjasama dengan pemerintah untuk mengatasi wabak ini dan mematuhi SOP.
3. Berdoalah untuk peperangan perdagangan antara Negara China dan Amerika Syarikat. Semoga Tuhan memimpin kedua-dua para pemimpin negara ini untuk memahami pengaruh mereka terhadap tempat-tempat lain.